
Bestyrelsesmøde den 2. oktober 2018 
hos Thomas 

Delvis afbud fra Kim 

Dagsorden: 

1. Siden sidst/opfølgning: 
 

- Status på arbejdet med fortov. 
Kommunen fortæller, at det nuværende firma ikke skal lave opgaven færdig, i stedet bliver det 
Entreprenørgården. 
 

- Thomas bestiller eftersyn af legepladsen 
 

- Henvendelser 
 Henvendelse fra beboer ang. fortov og asfaltering af resten af fortovene. 
 Henvendelse vedr. kontingent (se punktet kontingent). 

 

2. Kommende arrangementer 
- Skal vi arrangere et eller andet i efteråret? 

Der er blevet stemt om at Kim skal arrangere banko-aften  

Thomas overvejer at arrangere en efterårsvandring med bål-afslutning på legepladsen,  
Evt. invitér naturvejleder Jan Kærgaard (http://www.skoven-i-skolen.dk/content/naturvejleder-
jan-kjærgaard-silkeborg).  

 
- Skal vi ikke gøre et eller andet, når der kommer nye beboere til? 

Vi vil gerne give en lille velkomst til tilflyttere med information om foreningen, arrangementer 
og evt. en buket blomster. Men vi har brug for hjælp fra de andre beboere, så vi ved hvornår 
der kommer nye. Fra nu af, skriver vi på hjemmesiden, at vi gerne vil høre fra medlemmer, hvis 
de kender til tilflyttere (ikke med tilbagevirkende kraft). 

 

3. Kontingent. 
Næsten alle har nu betalt kontingent (en enkelt mangler stadig). 17 betalte dog ikke til tiden.  
Det er bøvlet at kræve ind flere gange men gebyret på 100 kr. bliver som regel betalt.  
Kontingentet skal betales, men i enkelte tilfælde har vi set bort fra gebyret af forskellige årsager (fx 
v. fraflytning og dødsfald).  
Hvordan får vi bragt det høje tal på 17 ned? Vil prøve at informere på hjemmesiden og i 
beboerbrevet, og måske ændre betalingsfristen til 1. juli, så vi undgår sommerferien. 
 

4. Kommende møder 
Tirsdag d. 15. januar 2019. 
 

5. Eventuelt 


